
BO.0002.9.2023 

 

Protokół nr LXVII/2023 

w dniu 27 września 2023 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono o godz. 12:41 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Paweł Pakuła 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych na sali jest 14, co stanowi kworum do 

podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie gratulacji dla Andrzeja Kucha za zdobycie mistrzostwa Polski w skoku w dal. 

4. Podjęcie uchwał: 



1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Wieruszowie oraz przedmiotu ich działania, 

2) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Wieruszowie w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, 

3) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2023– 2032, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane na zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zbytków. 

6) w sprawie nadania nazwy „Leśna” ulicy położonej w miejscowości Wyszanów, 

7) w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Wieruszów, 

5. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał radnym, że został telefonicznie poinformowany o opóźnieniu 

przybycia Andrzeja Kucha na posiedzenie sesji. W związku z powyższym punkt 3 w porządku 

obrad zostanie pominięty do czasu przybycia zaproszonego gościa. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę w porządku obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowany porządek. 

4. Podjęcia uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Wieruszowie oraz przedmiotu ich działania, 

Przewodniczący Rady poinformował, że należy uzupełnić skład osobowy dwóch komisji 

stałych: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Rewizyjnej, które nie posiadały pełnego składu w związku z utratą mandatu przez radnego 

Pawła Ostrycharza. 

Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę nowo wybranego radnego Rady Miejskiej  

w Wieruszowie, Pana Pawła Pakułę do składy Komisji Oświaty, Kultury, Sporty, Zdrowia  

i Ochrony Środowiska. Prowadzący obrady zapytał radnych, czy mają uwagi, zastrzeżenia bądź 

inne propozycje kandydatur. 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń. 

Radny Paweł Pakuła wyraził zgodę na objęcie funkcji członka Komisji.    

Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Wieruszowie oraz przedmiotu ich działania,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

Radny Mirosław Jakubczak, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sporty, Zdrowia  

i Ochrony Środowiska powitał radnego Pawła Pakułę w składzie komisji. 

2) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Wieruszowie w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, 

Przewodniczący Rady poinformował, że tak jak w przypadku Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska należy uzupełnić skład osobowy Komisji Rewizyjnej. 

Prowadzący obrady ponownie zaproponował kandydaturę radnego Pawła Pakuły do składu 

komisji. W związku z powyższym zapytał radnych czy mają uwagi, zastrzeżenia bądź inne 

propozycje kandydatur. 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń. 

Radny Paweł Pakuła wyraził zgodę na objęcie funkcji członka Komisji.    

Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miejskiej w Wieruszowie w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

W imieniu Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Iwony Ciężkiej-Głowacz, radna Marlena 

Ciężka powitała radnego Pawła Pakułę w składzie komisji. 



3) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu 

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim 

posiedzeniu. Zabierając głos przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni – członkowie 

Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały zawierający zmiany 

umożliwiające realizację zadań ujętych w budżecie (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Paweł Pakuła, 

Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

3. Wręczenie gratulacji dla Andrzeja Kucha za zdobycie mistrzostwa Polski w skoku  

w dal. 

Przewodniczący Rady powitał przybyłego na posiedzenie sesji Pana Andrzeja Kucha. 

Burmistrz Rafał Przybył wraz z radnymi złożył na ręce Andrzeja Kucha gratulacje oraz 

podziękowania za zdobycie Mistrzostwa Polski w skoku w dal. Radni wyrazili swoją dumę za 

godne reprezentowanie Gminy Wieruszów, oraz miejscowości Mirków, z której pochodzi 

mistrz.      

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2023-2032, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła weryfikację 

przedsięwzięć, planowanych do uzyskania dochodów bieżących i majątkowych, wydatków 

bieżących i majątkowych oraz kwoty spłat zaciągniętych kredytów i pożyczek, emisji obligacji 

i kwot związanych z obsługą długu. Wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 5,28 %  

i nie przekroczy określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy o finansach 

publicznych (13,09 %). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-2032,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane na zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się gminnej ewidencji zabytków, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Mirosława Jakubczaka o przedstawienie opinii Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Radny poinformował, że Komisja 

wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. Zaproponowane niniejszą uchwałą zasady 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane na zabytku 

uwzględniają uwagi i zastrzeżenia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. Zapisy uchwały  

zostały dostosowane do obowiązujących przepisów prawa. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane na zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się gminnej ewidencji zabytków,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

 



 

6) w sprawie nadania nazwy "Leśna" ulicy położonej w miejscowości Wyszanów, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Piotr Niełacny odczytał opinię Komisji Prawa i Samorządności do 

omawianego projektu. Nadanie ulicy nazwy: „Leśna” w Wyszanowie jest wynikiem propozycji 

złożonych przez wnioskodawców uwzględniając bliskie sąsiedztwo lasu. Nadanie nazwy ulicy  

umożliwi wprowadzenie właściwej numeracji kolejnym nowopowstałym budynkom oraz 

ułatwi ich identyfikację. Komisja pozytywnie oceniła przedstawioną propozycję. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy "Leśna" ulicy położonej w miejscowości Wyszanów, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

 7) w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Wieruszów, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Jarosław Dębski odczytał opinię Komisji Mieszkaniowej, Pomocy 

Społecznej i Spraw Wsi do omawianego projektu. Powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego 

zgodnie ze znowelizowanymi przepisami ustawy pozwoli na sprawną realizację zadań  

w zakresie przeciwdziałania przemocy domowej. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.(opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego w 

Gminie Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

  

5. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LXVI sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

LXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVI sesji rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Radny Paweł Pakuła poprosił o wyjaśnienie pkt 37 w sprawozdaniu międzysesyjnym 

dotyczącego pozyskania 70 tysięcy zł dofinansowania z funduszu sprawiedliwości na zakup 

łodzi ratowniczej z wyposażeniem. 

 W odpowiedzi burmistrz poinformował, że jednostka OSP Wieruszów wystąpiła  

z wnioskiem o zakup takiego sprzętu. 

Uzupełniając wypowiedź burmistrza, sekretarz Gminy Wieruszów Pani Alicja Ruta dodała, że 

OSP poprosiła o wsparcie merytoryczne w przygotowaniu wniosku o pozyskanie 

dofinansowania. OSP otrzymała 70 tysięcy zł dofinansowania a Gmina dołożyła 6 tysięcy zł. 

Sprzęt będzie wykorzystywany m.in. w organizowanych spływach kajakowych rzeką Prosną 

lub zawodach. Jest to pierwszy tego typu sprzęt w zasobach OSP. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 



Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Mirosław Jakubczak w imieniu mieszkańców zapytał, czy jest możliwość 

wykonania podjazdu do parku miejskiego przy dwóch zejściach dla wózków dziecięcych. 

Zabierając głos Burmistrz wyjaśnił, że ze względów bezpieczeństwa tego typu 

rozwiązanie nie jest przewidziane. Może być ono wykorzystywane przez młode osoby do 

zjazdów na deskorolkach. 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Siubijak dodała, że montaż podjazdów jest niemożliwy 

ze względu na duże różnice wysokości terenu. 

Głos zabrał Radny Paweł Pakuła, który poruszył kwestie wykorzystania potencjału 

stadionu lekkoatletycznego w Wieruszowie. Radny zapytał czy planowane są zawody na 

szczeblu wojewódzkim lub powiatowym dla seniorów, juniorów i dzieci. Zasugerował, że na 

fali sukcesów Andrzeja Kucha czy Jakuba Szczepaniaka byłaby to okazja to promocji 

lekkoatletyki jak i Gminy Wieruszów.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, który podkreślił, że stopień rozreklamowania stadionu 

wśród sportowców i działaczy jest duży, jednak nie przeszkadza to aby jeszcze raz dać 

odpowiedni sygnał do związków sportowych aby podjąć inicjatywę współorganizowania takich 

zawodów. Wykorzystywany jest do rozgrywek piłkarskich, odbywają się treningi sztuk walki, 

korzystają z niego osoby prywatne. Organizowany jest półmaraton Aleją Dębów Czerwonych 

a także run bike kayak. Zimą uruchamiane jest lodowisko. Stadion udostępniany jest również 

w celach komercyjnych. 

Przewodniczący Rady uzupełnił wypowiedź burmistrza informując, że szkoły 

podstawowe organizują na stadionie „lekkoatletyczne czwartki” – jest to jeden z etapów 

kwalifikujących do zawodów sportowych na szczeblu wojewódzkim. Odbywają się również 

mecze ligowe. 

Radny Władysław Kokot przypomniał o złożonej przez siebie interpelacji w 2020 r. 

dotyczącej zamontowania barierek bezpieczeństwa (na zakręcie) przy drodze wojewódzkiej  

nr 450 w Mirkowie. Radny podniósł w swojej wypowiedzi, że jest to bardzo niebezpieczny 

odcinek drogi, którym uczęszczają mieszkańcy. Tym samym poprosił o ponowne wznowienie  

złożonej interpelacji. 

Radny Dawid Boryczko wyraził swoje podziękowania dla burmistrza, 

Przewodniczącego Rady Miejskiej i pracowników Urzędu Miejskiego za zaangażowanie  

i reprezentowanie podczas uroczystości odsłonięcia tablicy pamięci Maksymiliana Otto 

Burmistrza Wieruszowa. 

9. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:44 

posiedzenie LXVII sesji Rady Miejskiej. 



 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                                     Adam Śpigiel  

 

 

  

  


